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Welkom door de voorzitter. We hebben vanavond als bespreekpunt “Buurt Bestuurt” 
als enige agendapunt. 
Op 13 april is er een werkgroep vergadering met dit punt geweest en daar is voor 
deze ingelaste netwerkvergadering gekozen om deze hele groep te raadplegen. Aan 
het einde van deze vergadering zullen we wellicht als netwerk stemmen voor of 
tegen het initiatief. 
Iedereen bij het netwerk aangesloten heeft het stuk digitaal ontvangen. Op de tafels 
ligt nog een aantal hardcopies, er is geen leespauze meer nodig iedereen heeft zich 
goed voorbereid. 
Het eventueel inpassen van het voorstel is aan de plenaire vergadering. We willen 
vanavond echt een dialoog en aan het einde eventueel de methodiek van Buurt 
Bestuurt integreren in het BNVZ. 
 
Wat opvalt in het stuk dat voorligt is het vertrouwen in de wijk, de buurt. In het 
voorstel is het vooral de professional die faciliteert. We moeten in het oog houden dat 
“vertrouwen te voet komt en te paard vertrekt”. Wat tegenviel is dat in het voorliggend 
stuk eerst de professionals aan bod komen en dan pas de bewoners, dat zou 
andersom moeten. 
 
Iemand anders merkt op dat hij zich in de vorige vergadering op het verkeerde been 
gezet voelde 
 
De projectbegeleider heeft toen nog eens uitgelegd hoe de procedure verloopt. 
Er werden 3 groepen gepresenteerd die bij Buurt Bestuurt betrokken zijn. 
- "Professionals"  (Intern) 
- "Projectteam" (Intern) 
-  “Wijk” 
Er zijn criteria waaraan de projecten moeten voldoen om succesvol te kunnen 
afronden. 
M.b.t. de opmerking dat de projecten vanuit de Wijk zouden moeten worden 
aangedragen werd gezegd dat voor de huidige procedure werd gekozen om geen 
verwachtingen te wekken en dat de lijst van mogelijke haalbare projecten, die in 
eerste instantie intern is opgesteld, 80-90% dekt wat ook in de wijk speelt. Dit op 
basis van de huidige ervaringen bij de gemeente.    
Deze lijst wordt aan de Wijk voorgelegd om in overleg vast te stellen voor welke 
projecten wordt gekozen en er is de mogelijkheid om "gemiste" projecten toe te 
voegen voor haalbaarheid. Nadat intern de haalbaarheid van "nieuwe " toegevoegde 
projecten is onderzocht wordt, in overleg met de Wijk de definitieve lijst vastgesteld. 
 
De gestuurde bijlage is, m.i., het proces dat volgt nadat de projecten zijn gekozen. 
 
Als Buurt Bestuurt een integraal onderdeel wordt van BNWZ  kan voorkomen worden 
dat projecten parallel aan elkaar lopen zonder voldoende kennis van elkaar.  



 
Op de bijeenkomst was besloten dat wij meer info zouden krijgen over het eerste 
traject o.a. waaruit de "groepen" bestaan. Als op 10 mei de plenaire vergadering 
instemt met e.e.a. kunnen wij onze "prioriteitenlijst" voorleggen voor haalbaarheid.   
 
Bovenstaand is hoe ik het begrepen heb en ook de benamingen zijn onder 
voorbehoud. 
 
Ook van mening dat het omgedraaid moet worden: eerst de bewoners aan bod, 
vervolgens de professionals. 
 
De stadsdeelmanager merkt op dat het bij Buurt Bestuurt vooral zo gegaan is in 
Venlo-Zuid. Een groepje bewoners vertelde wat er beter kon waarna daar via 
doorleefsessies over gesproken is naar de mogelijkheden waarna weer een keuze is 
gemaakt. 
 
Uit de vergadering wordt opgemerkt dat het toch schuurt zoals het gegaan is. Het 
kwam er op neer dat de professional als eerste een lijst maken, maar de wens is dat 
het initiatief bij de bewoners moet liggen. Het stoorde erg dat er met een heel 
beperkte groep mensen is gepraat en een slechte communicatie met het netwerk is 
geweest. Alles was even vaag en onduidelijk. Er zouden ambassadeurs moeten zijn 
en die waren er niet, of die vertelden niet wat er speelde. 
Hier is nu genoeg over gesproken en moeten we nu achter ons laten. We kijken nu 
naar de kansen die de methodiek ons biedt en hoe het beter kan. 
 
Volgens een deelnemer is er diverse malen door de mensen van Buurt Bestuurt in de 
plenaire vergaderingen teruggekoppeld. Als tegenopmerking komt uit de vergadering 
dat dit beslist niet gedaan is, alles was erg vaag en geheimzinnig. 
Er komt een voorstel om Buurt Bestuurt 4 x per jaar met het BNVZ te laten 
vergaderen. Dat wordt verworpen, we komen als netwerk al 4 x per jaar bij elkaar en 
Buurt Bestuurt moet als methodiek onderdeel van het BNVZ uitmaken. Als er al 
aanleiding is om vaker bij elkaar te komen dan kan er tussentijds een extra 
vergadering worden uitgeschreven, net als die van vandaag. 
 
Als inhoud van Buurt Bestuurt wordt vooral gekeken naar veiligheid en leefbaarheid, 
Buurt Bestuurt is een methodiek die vooral moet werken met zaken die “snel” worden 
opgelost.  
 
Bewoners moeten een top 3 of top 5 kiezen op basis van urgentie en haalbaarheid 
van projecten. Hiervoor moet een prioriteringslijst samengesteld worden. 
Lastig daarbij is wel dat bewoners soms anders tegen urgentie en haalbaarheid 
aankijken als professionals. 
 
Als vergadering zouden we een paar dingen willen afspreken, allereerst dat 
problemen, items, via een vergadering van het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid worden 
aangedragen. En dat er draagvlak is in de wijk! 
Als 2e punt, als er een “externe” groep, ambassadeurs, is dan zou die mandaat 
moeten krijgen. 
En uiteindelijk zou de buurt het moeten overnemen. 
 



De Buurt Bestuurt methodiek moet binnen het BNVZ landen en opgepikt worden. De 
zaken moeten binnen het BNVZ besproken worden en behandeld volgens de Buurt 
Bestuurt methodiek. 
 
Bij de oprichting van het Bewonersnetwerk Venlo-Zuid is afgesproken dat iedereen 
projecten kon aanmelden en uitvoeren, dat die ook autonoom kunnen zijn. 
 
Dat klopt, in de praktijk kloppen soms ook autonome groepen wel eens aan bij het 
netwerk voor ondersteuning en financiën. Overleg is altijd goed en mogelijk. 
Voorwaarde is wel dat er verteld wordt waar Buurt Bestuurt ambassadeurs mee 
bezig zijn. 
 
We spreken alvast af dat inderdaad de bewoners voorliggend moeten zijn, dat stap 2 
van het voorstel naar voren gehaald wordt, voor de professionals. 
 
Nu, nadat er al veel gezegd is en er geen verdere vragen en opmerkingen meer 
komen vraagt de voorzitter aan de vergadering of ze het voorstel kunnen omarmen. 
De bijna algemene mening is dat de methodiek Buurt Bestuurt een positieve bijdrage 
kan leveren. Een enkel iemand merkt op dat ze nog onvoldoende geïnformeerd zijn 
om mee te willen beslissen. Het voorstel wordt aangenomen met de gemaakte 
opmerkingen en aanvullingen. 
 
Dan is het nu tijd om aan de slag te gaan en de werkgroep opnieuw bij elkaar te laten 
komen om de werkwijze vast te stellen hoe dat Buurt Bestuurt binnen Venlo-Zuid zal 
werken. Belangrijk is ook hoe we de bewoners van de wijk hierover gaan informeren. 
Zorgdragen voor een goede en eenvoudige uitleg. De werkgroep bestaat uit Miel, 
Hans, Mart, Roger, Ed, Jack en Marian. Pieter zal als stadsdeelmanager 
professioneel bijstaan. 
De werkgroep vergadering wordt vastgesteld op woensdag 17 mei om 19:00 uur in 
de Zuidpilaar. 
 
De bewonersondersteuner merkt op dat hij de laatste tijd diverse initiatieven in de 
wacht gezet heeft die volgens de Buurt Bestuurt Methodiek kunnen worden 
aangepakt. 
Er zijn bij het BNVZ geen initiatieven binnengekomen als die van de vorige plenaire 
vergadering, hardrijden op de Flamingostraat en een speelplek omgeving 
Plevierstraat/Flamingostraat. 
Dat kan kloppen, want er is ook niet aan het BNVZ doorgegeven. 
 
Uit de vergadering wordt opgemerkt dat uit de voorstellen die via de BNVZ-
vergadering moeten binnenkomen een rangvolgorde moet worden vastgesteld door 
de bewoners en dat die dan volgens de methodiek worden behandeld. 
 
 
Volgende vergadering 7 juni 2017, HvdW, 19:00 uur 


